
OBEC CHORVÁTSKY GROB 
Komisia pre školstvo, kultúru a šport 

 
16.3.2023 / 17:00 
Prítomní členovia:  
Zuzana Lukáčová, Mária Tomanová, Katarína Bálintová, Natália Horvátová, Zuzana 
Michnicová, Jaroslav Nguyen. 
 
Neprítomní členovia:   
Maroš Kemény, Veronika Skutková (ospravedlnili sa),  
Ľubomír Paulovič, Matej Regitko.  
   
Hosť: p. Hikerová, riaditeľka ZŠ s MŠ Javorová alej, p. Kovačocy, riaditeľ ZŠ s MŠ Školská, 
zástupcovia obecného úradu: p. Kardošová – právnička, p. Kolčák – prednosta  
 

1. Otvorenie zasadnutia:  
Prítomní 6 z 10 členov, komisia je uznášaniaschopná 

 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

Zapisovateľ: Mária Tomanová 
Overovateľ: Zuzana Michnicová a Jaroslav Nguyen 

● ZA: 6, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
● Návrh schválený 

 
3.  Návrh na zmeny a doplnenie programu, schválenie programu: 

Program:  
1. Otvorenie zasadania a kontrola uznášaniaschopnosti 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Návrhy na zmenu a doplnenie bodov programu, schválenie programu 
4. Návrh názvov pre nové ulice v obci  
5. Dotácie z rozpočtu obce v roku 2023 na činnosti v oblasti vzdelávania, kultúry a 
    športu  
6. Rozličné 

● ZA: 6, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
● Návrh schválený 

 
4.  Návrh názvov pre nové ulice v obci rok 2023: 

Na základe predloženého dokumentu s návrhom názvov nových ulíc  vzniknutých  v obci 
Chorvátsky Grob spolu s ich grafickým zakreslením v mapke, komisia posúdila 
predložený návrhov  názvov ulíc:  
A) 5.ELEMENT - ulica Parkúrová, Dostihová, Za kaštieľom 
B) VÝHON – ulica Jadranská 
C) STRED – ulica Ferdiša Takáča, Horné Záhumenice, Veterná 
D) PRI STUDNI – ulica Pri studni, Obchodná  
E) PEZINSKÁ – ulica Šajtoš, Pod lesom, Tichá 
F) STRED – ulica Valentínska 
  



- komisia sa zhodla, aby názvy pomenovania ulíc boli podľa rodákov našej obce alebo 
tých, ktorí boli spojení s obcou rovnako historických lokalít, respektíve 
pomenovaním ulíc podľa osobností našej krajiny. Tiež sa zhodla na nadväznosti 
krátkej časti nového úseku označeného ako ulica v lokalitách aj z dôvodu operácie  
záchranného systému, jeho orientácie s pokračovaním číslovania rodinných domov 
a pod.  

Návrh uznesenia 21/2022 
Komisia pre školstvo, kultúru a šport ODPORÚČA obecnému zastupiteľstvu prijať názvy pre 
novovzniknuté ulice v obci nasledovne:  
A) v  lokalite 5. ELEMENT odporúčame pokračovať v názve ulice Golfová 
B) v lokalite VÝHON – ulica Ferdinanda Takáča 
C) v lokalite STRED – ulica Horné Záhumenice 
D) v lokalite PRI STUDNI – ulica Obchodná 
E) v lokalite PEZINSKÁ – odporúčame pokračovať v názve ulice Pezinská 
F) v lokalite STRED – ulica Márie Bellovej 

● ZA: 6, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
● Návrh schválený 

 
5. Dotácie z rozpočtu obce v roku 2023 na činnosti v oblasti vzdelávania, kultúry a športu: 

- na základe dodaných podkladov podaných žiadostí od organizácií a združení 
finančná požiadavka dosiahla sumu 36 612 €.  Medzi dotáciami je aj žiadosť od 
spoločnosti VRES s.r.o. na podporu pediatrickej ambulancie, ktorá by mala ísť mimo 
týchto žiadostí, nakoľko v minulosti táto podpora išla z rozpočtu obce ako 
samostatná položka a to rozpočtovým opatrením.  Vyčlenených je pre tento účel 
z rozpočtu obce celkovo 20 000 €. 
 

Názov  Suma  Názov projektu Účel dotácie Odporúčaná 
suma  

 VRES s.r.o.      7 200 € Prevádzkovanie 
pediatrickej 
ambul.

poskytovanie 
zdravotnej starostlivosti 

vyňať z 
dotácii 

Slovak Paddle Board 
Club 

6 000 € Paddleboarding 
na Jadrane 

cestovné a ubytovanie  0 €

Organizácia zdravotne 
postihnutých Nádej 

  500 € Podpora 
spolupr. členov 

doprava 300 €

Škola pohybu 3 252 € Festival pohybu občerstvenie, ceny, 
materiál, mobilná 
časomiera  

0 €
PARO 2023

Škola pohybu   980 € Halový obecný 
futbalový 
turnaj 

občerstvenie, ceny, 
materiál 

980 €

Škola pohybu 1 400 € Rozprávkový 
beh obce 

občerstvenie, ceny, 
materiál 

1 400 €

Škola pohybu 700 € Javorka cup občerstvenie, ceny, 
materiál 

500 €



Škola pohybu 980 € Futbalový 
turnaj o 
putovný pohár 

občerstvenie, ceny, 
materiál 

700 €

Chorvátsky kultúry 
spolok 

2 000 € Chorvátsky deň občerstvenie, 
ubytovanie, ozvučenie  

2 000 €

Chorvátsky kultúry 
spolok 

500 € Adventné 
koncerty 2023 

občerstvenie, 
účinkujúcich 

500 €

Chorvátsky kultúry 
spolok 

500 € Tradičná 
mariánska púť 

doprava 500 €

Chorvátsky kultúry 
spolok 

600 € Remeselné dni 
obce 

občerstvenie, materiál, 
tvorivé dielne 

600 €

OŠK Chorvátsky Grob 12 000 €  nájomné telocvičňa, 
poplatky za elektrinu, 
poplatky SFZ 

11 000 €

Spolu 36 612 €   17 550 €

 
- je potrebné, aby sa posudzoval nákup vybavenia pre uskutočnenie akcií v obci t. j.  

či ide o jednorazové / jednodňové akcie resp. použiť materiál na ďalšie roky 
a rovnako kombinovanie projektov v PARO. 

- do dotačnej schémy sa dá zapojiť každého štvrťroka v prípade, že nebude 
vyčerpaná celá časť 20 000 €. 

Návrh uznesenia 22/2022 
Komisia pre školstvo, kultúru a šport ODPORÚČA obecnému zastupiteľstvu prijať návrh 
prerozdelenia dotácií z rozpočtu obce na rok 2023 na činnosti v oblasti vzdelávania, kultúry 
a športu s nasledovnými zmenami : 
  VRES s.r.o.      7 200 € Prevádzkovanie 

pediatrickej 
ambul. 

poskytovanie 
zdravotnej 
starostlivosti 

0 €

Slovak Paddle 
Board Club 

6 000 € Paddleboarding 
na Jadrane 

cestovné a ubytovanie  0 €

Organizácia 
zdravotne 
postihnutých Nádej 

  500 € Podpora 
spolupr. členov 

doprava 300 €

Škola pohybu 3 252 € Festival pohybu občerstvenie, ceny, 
materiál, mobilná 
časomiera  

0 €

Škola pohybu   980 € Halový obecný 
futbalový 
turnaj 

občerstvenie, ceny, 
materiál 

980 €

Škola pohybu 1 400 € Rozprávkový 
beh obce 

občerstvenie, ceny, 
materiál 

1 400 €

Škola pohybu 700 € Javorka cup občerstvenie, ceny, 
materiál 

500 €

Škola pohybu 980 € Futbalový 
turnaj o 
putovný pohár 

občerstvenie, ceny, 
materiál 

700 €



Chorvátsky kultúry 
spolok 

2 000 € Chorvátsky deň občerstvenie, 
ubytovanie, ozvučenie  

2 000 €

Chorvátsky kultúry 
spolok 

500 € Adventné 
koncerty 2023

občerstvenie, 
účinkujúcich

500 €

Chorvátsky kultúry 
spolok 

500 € Tradičná 
mariánska púť

doprava 500 €

Chorvátsky kultúry 
spolok 

600 € Remeselné dni 
obce 

občerstvenie, materiál, 
tvorivé dielne 

600 € 

OŠK Chorvátsky 
Grob 

12 000 € nájomné telocvičňa, 
poplatky za elektrinu, 
poplatky SFZ 

11 000 €

 
6. Rozličné 

Členom komisie boli doručené mailové podnety od občanov k novému 
schválenému VZN o rozdelení školských obvodov, s ktorým rodičia detí 
nastávajúcich prvákov nesúhlasia.   
Napriek tomu, že komisia apelovala na prítomných zástupcov obce na zasadnutí zo 
dňa 12.1.2023, aby boli informácie k VZN včas a správne komunikované smerom 
k rodičom  a bola pre nich  vytvorená  prezentácia školy ZŠ s MŠ Školská (sme 
názoru, že ZŠ Školská je rovnako dobrá škola a má svoje výhody) , zo strany obce 
neprišlo doposiaľ k žiadnej aktivite.  
Očakávali sme tak ako bolo potvrdené, že pôjde všetkým rodičom list so 
potrebnými informáciami, kde obec zrozumiteľne vysvetlí dôvody vytvorenia 
školských obvodov.  
Zástupca OÚ položil otázku prítomným riaditeľom základných škôl  „a akú víziu má 
škola Javorová alej, má nejaký dokument?“ na to p. riaditeľka uviedla, že vízia 
a smerovanie školy je dokument, ktorým sa škola prezentuje a každá škola ho má. 
Následne riaditeľ ZŠ s MŠ Školská informoval o stretnutí na obecnom úrade počas 
minulého týždňa, kde predstavil smerovanie a aktivity ZŠ s MŠ na Školskej. 
Škola bola oslovená k spolupráci so športovými klubmi pôsobiacimi v obci aj mimo 
nej  –  aktuálne cca 80 % žiakov školy  je zapojených v niektorých športových 
aktivitách  v rámci krúžkov. Škola sa chce zaoberať do budúcna aj tradíciami 
a históriou obce. Na škole sa vo vyšších ročníkoch vyučuje taliančina, francúzština 
a samozrejmosťou v každom ročníku je anglický jazyk. Tento rok začali v 1.ročníku 
s výučbou angličtiny metódou CLIL. 
Členovia komisie sa následne jednotlivo vyjadrili k vzniknutej situácii, a súhlasne 
vyjadrili názor ,že i napriek ich upozorneniu z 12.1.2023, aká je dôležitá správna 
a včasná komunikácia smerom k rodičom , úrad nespravil vopred žiadne kroky, 
ktorými  by aktuálnu nespokojnosť rodičov aspoň s časti eliminoval. 
Komisia  sa zhodla , že bude odporúčať OcZ, aby sa požiadavkami rodičov zaoberal 
obecný úrad, a aby zo strany úradu prišlo adekvátne vysvetlenie a riešenie.  
Obaja prítomní zástupcovia  OÚ sa následne podali stanovisko, že nevidia dôvod vo 
vyjasňovaní, VZN o rozdelení školských obvodov bolo schválené a je platné.  
Podľa členov  komisie sa malo, a má riešiť, aby vedomie a pocit u občanov bol ten, 
že obe školy poskytujú rovnakú úroveň vzdelávania pre deti v našej obci. 



Podľa vyjadrenia pána riaditeľa ZS s MŠ Školská, je otvorený akejkoľvek komunikácii 
s rodičmi, telefonickej , alebo  priamo návštevy na škole prezentácii priestorov 
školy,  informácii o vyučovaných predmetoch, školskej i mimoškolskej aktivite.  
Pán prednosta OÚ na otázku členov komisie o autobusovom spojení, ktorým by sa 
mohli dostať deti z dotknutých lokalít  do školy na Školskej, sa vyjadril, že podnet 
k školskému autobusu potrebuje od školskej komisie. Ako príklad k situácii vyšiel 
návrh z radov členov  komisie: Sprievod žiakov z nižších ročníkov v autobuse 
konkrétne prvákov, ako sa praktikuje v mestskej časti Rača, kde majú doprovod p. 
vychovávateľku v ranných  aj poobedných hodinách.  
Podľa slov p. prednostu školský autobus nie je možný z BSK, aby zastavoval na 
Školskej, je tu iba alternatíva súkromného prepravcu, vychádza sa z toho, že 
autobus musí spĺňať kilometrovné a zástavky podľa požiadavky prepravcu (BSK), 
obec nemá kapacity pre zabezpečenie tejto služby, v prípade, že to bude riešené 
externe nie je problém, ale nebude tu licencia na používanie súčasných zastávok. 
Očakáva sa od komisie, aby navrhla riešenie aká je predstava, nakoľko riešenie je 
dlhodobé.  
Komisia navrhla aj komunikáciu k rodičom, že obec bude v časovom rozsahu riešiť 
možnosti a alternatívy nielen čo sa týka budovania cyklotrasy ale tiež bezpečného 
spojenia častí obce, nakoľko v dohľadnej dobe sa bude riešiť aj stádovosť 
materských škôl. 

Návrh uznesenia 23/2022 
Komisia pre školstvo, kultúru a šport ODPORÚČA obecnému zastupiteľstvu, aby sa 
podnetmi rodičov, týkajúcich sa nesúhlasu k schválenému VZN o rozdelení školských      

obvodov , zaoberal obecný úrad a dal im k tejto vzniknutej situácii informácie.   
● ZA: 6, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
● Návrh schválený 

 
- komisia sa zaoberala aj autobusovým spojom a zastávkou pri škole na Javorovej 

aleji, nespokojnosť s celkovou situáciou nielen dotknutými obyvateľmi lokality JA 
ale i rodičmi, ktorí mapujú situáciu ale zo strany zástupcu obecného úradu, je 
realizácia riešenia prezentovaná ako najlepšie riešenie. 

- Zástupca obce prehlásil, že v najbližšom možnom čase obec odprezentuje 
verejnosti možnosti prepravy (školský autobus) do a zo ZŠ Školská, ako aj predstaví 
rodičom  zameranie jednotlivých škôl  ZŠ Školská a škola JA.  

Záver:  Podpredsedkyňa komisie poďakovala zúčastneným a ukončila zasadnutie 
komisie o 18:40. 

 
 

________________ 
Zuzana Lukáčová 
Podpredsedkyňa komise  
 
Overovatelia: 
     ________________    _________________ 

                  Zuzana Michnicová       Jaroslav Nguyen 




